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Protok61 nr XXXVII/14 

z sesji Rady Gminy Brody 


odbytej w dniu 29.05.2014r. 


Ad. 1. Otwarcie obrad XXXVII Sesjli Rady Gminy Brody. 
H 0 v( fc. ;-~ff'U,Z-

o godz. gOO Wiceprzewodniczqca Rady p. Bapba, a Matyasik otworzyla obrady XXXVII sesji Rady 

Gminy Brody Na 15 radnych obecnych bylo 12, 

Radna p. Elzbieta Ginibor - nieobecna usprawiedliwiona. 

Radny p. Bazyli Bawtro - nieobecny usprawiedliwiony. 

Radny p. Marek Maszkowski - nieobecny usprawiedliwiony 


PrzewodniczC\cy Rady spy tal czy Sq uwagi do porzqdku obrad. 

1200W6jt - 0 godz. przyjedzie firma ,kt6ra chce zaprezentowac mozliwosci instalacji oraz 

skorzystania z dofinansowania zakupu mikroinstalacji ze srodk6w NFOS i GW. W zwiqzku z tym 

prosi 0 umozliwienie prezentacji . 


PrzewodniczC\cy Rady proponuje przeglosowac przyj~cie programu sesji z powyzszym punktem. 

Za przyj~ciem glosowalo 11 radnych, 1 wstrzymal si~ od glosu. 


Ad. 2. Przyjecie protokolu z XXXVI sesji 


LKossak - na str. 1, w wypowiedzi dot. uchwaly 0 inkasentach mialo bye, ze jezeli nie b~dzie 


poclj~ta uchwala to nowi soltysi nie b~dq mogli zbierae podatk6w. 

PrzewodniczC\cy Rady spy tal kto jest za przyj~ciem protokolu. 

Za - glosowalo 11 radnych, 1 wstrzymal si~ od glosu. 


Ad. 3. Informacja W6jta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie miedzysesyjnym. 

W6jt dostarczyl na pismie informacj~ wraz z materialami. 

Dodatkowo poinformowal, ze : 

- 27.05.2014r.- uczestniczyl w zgromadzeniu L.Z.G. 

- 28.05.2014r. - podpisal umow~ z firmq, kt6ra b~dzie wykonywala remont budynku U.G, 

W tym samym dniu spotkal si~ z dzienn'ikarzami niemieckimi w spr. kopalni 

- 14.04.2014r, odbylo si~ otwarcie ofert na inwestycj~ Zasieki, Brozek. 
Umow~ podpisano 30.04.2014r. 

z. Bejnarowicz spy tal kiedy inwestorzy rozpocznq prace. 

W6jt jeszcze tego nie wie, musi bye kierownik budowy i kierownik nadzoru. 


Ad. 4.lnformacja Przewodniczacych komisji 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 
miedzysesyjnym. 

J. Falkiewicz - komisja oswiaty odbyla 2 posiedzenia, wnioski radni otrzymali w materialach, 
Wniosek dot. parku zostal zrealizowany. 

PrzewodniczC\cy Rady - w planie pracy bylo przeksztaicenie ZGKiM oraz aktualizacja strategii, czy 
komisja nad tym pracowala? 

J. Falkiewicz - 0 strategii rozmawiali w styczniu, tematu ZGKiM nie mieli w planie pracy. 


L. Kossak - komisja budtetu miala 2 posiedzenia ,opiniowano projekty uchwal, analizowano ZGKiM. 

zastanawiano si~ czy ma bye referat czy jednostka. 

Komisja nie przystqpila do prac zwiqzanych z przeksztalceniem zakladu. 


M. Kowalski - komisja mienia komunalnego spotkala si~ 2 razy. 

Opiniowano projekty uchwal , W zakresie ZGKiM m6glby powt6rzye wypowiedz p, Kossaka, 

Komisja ocze'kuje propozycji Urz~du w sprawie reorganizacji ZGKiM. 


W. Drobek - komisja rewizyjna odbyla 2 spotkania. 

Przewodniczqcy komisji odczytal wnioski. 
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Przewodnicz~cy Rady 

- braf udziaf w posiedzeniu Komisji budtetu, 

- przygotowaf dzisiejszq sesj~ 


Przewodniczqcy odczytaf oswiadczenie 5 radnych dot. pisma W6jta Gminy Brody z dn . 28.03.2014r. 

umieszczonego mi~dzy innymi na stronie internetowej gminy. 

( oswiadczenie jest zafqczone do protokrnu.) 


Ad 5. Mozliwosci aktywizacji bezrobotnych oraz pomocy ubogim i bezdomnym. 

Pani Sekretarz dostarczyfa radnym na pismie informacj~ 0 realizacji prac interwencyjnych rob6t 

publicznych i prac sprneczno - uzytecznych w Urz~dzie Gminy Brody w r. 2014! 


Pani Joanna Zielinska kierownik Oddziafu PUP Lubsko przekazafa radnym obszernq informacj~ na 

pismie 0 stanie bezrobocia w powiecie zarskim_. 

Om6wHa nowe formy wsparcia pracodawc6w zatrudniajqcych osoby do 30 roku zycia, w tym nowe 

instrumenty wspierajqce zatrudnienie mfodych ludzi na rynku pracy. 


L. Kossak spytaf czy jest mozliwose zwi~kszenie ilosci os6b zatrudnionych w ramach robot 
publicznych. 

Pani Kierownik stwierdzHa, te starajq si~ 0 dodatkowe srodki.. 

J. t.anicka - pani kierownik powiedziafa, ze jezeli zakfad nie zatrudni stazysty to jut wi~cej nie 
dostanie statysty. Z informacji wynika, ze mamy dwie umowy na odbywanie statu w Urz~dzie gminy, 
Zakfad jest zobowiqzany do zatrudnienia na okres jednego miesiqca. Jezeli U.G. nie zatrudni to co? 

Pani Kierownik - wiedzq jaka jest sytuacja w gminach , jednostki samorzqdu terytorialnego Sq 
traktowane inaczej. niz przedsi~biorcy. Majq informacje, te osoby majqce stat w gminach majq 
wi~ksze doswiadczenie i szybciej mogq znalete prac~ . 

Ad 6. Analiza stanu bezpieczenstwa i porzadku publicznego w gminie. 

Kierownik Posterunku Policji w Brodach p. Stawomir Adamski przedstawif na pismie oraz omowif 

informacj~ za 2013r. oraz za I kwartaf tego roku. 

Skfad naszego Posterunku wynosi 4 osoby, jest to jednak za mafo by sprostae potrzebom 

mieszkaricom. 


Przewodnicz~cy Rady spytaf czy Policja mote karac osoby , kt6re puszczajq psy bez smyczy? 

Kierownik stwierdzH, ze cz~sto trudno jest okreslie wfasciciela psa, jeteli jut si~ znajdzie, to robiq 
wnioski do Sqdu. 

Przewodnicz~cy Rady - prosi, by cz~sciej Policja byfa krno przystanku w Kumiartowicach, poniewaz 
na drodze Kumiartowice - Krno kierowcy jetdzq z nadmiernq pr~dkosciq. 

W6jt spytaf czy Policja moze zwi~kszyc czujnosc w parku w Brodach. W ubiegfym tygodniu 
zniszczono tablic~, kt6ra byfa zrobiona w ramach projektu, teraz my musimy jq zrobic. Nowe fawki jut 
Sq uszkodzone. 

Kierownik Posterunku odpowiedziaf, ze w piqtki, soboty, w czasie sluzby jezdzq wsz~dzie . Jednak 
nie Sq w stanie bye na cafym terenie gminy. Prosi, by mieszkaricy zgfaszali, nieprawidlowosci to oni 
przyjadq. 

W. Drobek prosi 0 cz~stsze kontrole kierowc6w przekraczajqcych pr~dkose na drogach . 

Kierownik stwierdzH, ze Policja w Brodach nie ma sprz~tu do badania pr~dkosci na drogach. 

Z. Bejnarowicz - w Zasiekach i Brozku gdy si~ pojawi radiow6z to jakis czas jest spok6j , pozniej jest 
niebezpiecznie. 

M. Kowalski - na drodze do przejscia granicznego, w bunkrach na Brozku jest duzo smieci. 
W lesie zbieracze szukajq zlomu. Czy nie mozna jakos temu zapobiec. 

T. Kowalczuk - na komisjach rozmawiano 0 zainstalowaniu kamer na tych obiektach. 
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Ad 7. Informacja 0 stanie opieki zdrowotnej w gminie Brody. 

Temat przesuni~to do chwili przybycia p. Krystyny Ichnowskiej lek. NZOZ Brody. 

Ad. 8. Informacja z dzialalnosci salectw w Gminie Brody 

L. Kossak - sottysi rozliczajq si~ z funduszu soteckiego, teraz ponownie muszq pisae, co zrobili. 

Pani Skarbnik proponuje, by do konca lutego kazdego roku sottysi sktadali doktadne informacje., co 

zostato zrobione na wsiach. 

Pani Skarbnik poinformowata 0 zmianie ustawy 0 funduszu soteckim. 

Ustawa dopuszcza zmian~ funduszu w ramach zaplanowanych przedsi~wzi~e. 


J. lanicka - to byt jej pomyst, by sottysi sktadali informacje. Myslata, ze OSiqgnl~cla sottys6w 
zmobilizujq pozostatych do wi~kszego zaangazowania. Chciata, by sottysi pochwalili si~ osiqgni~ciami 
i by brano z nich przyktad . 

Ad. 9. Informacja z reaUzacji "Programu wsp6lpracy Gmtny Brody z organizacjami 
pozarzadowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust:3 ustawy z 24.04.2003r. 
o dzialalnosci poZytku publicznego i wolontariacie w 2013r. 

Informacj~ na pismie radni otrzymali w materiatach sesyjnych. 

Pani Sekretarz poinformowata, ze jest ona r6wniez na stronie BIP. 


L. Kossak - nowe stowarzyszenia chcq miee informacj~, czy w urz~dzie jest osoba do kontakt6w z 
nimi, by mogli si~ positkowae radami tych pracownik6w. 

Pani Sekretarz stwierdzita, ze za wsp6tprac~ w Urz~dzie odpowiada p. Miklaszewska, jednak ona nie 
b~dzie za nich sktadae wniosk6w na pozyskanie srodk6w, moze doradzie lub udzielie og61nych 
informacji. 

B. Szafranski uwaza, ze ustawa 0 wspOtpracy nie jest realizowana. Dostrzega si~ tylko LZS i OSP. 
Ich organizacja nie jest umieszczona na stronie. 

W6jt - aby dae informacj~ na stron~ internetowq, stowarzyszenia powinny si~ zgtosie do Urz~du 
i przedtozye odpowiednie dane. Tworzqc program wspOtpracy zaprasza si~ zainteresowanych do 
konsultacji. Do nas wptyn~y tylko 2 wnioski. Uchwata rady gminy okresla wysokose srodk6w 
finansowych jakie Sq dla tych organizacji. 

Ad. 10. Pozimowa analiza stanu dr6g oraz ocena zimowego utrzymania dr6g w gminie Brody 

M. Tracz spy tat jak b~dzie w tym roku, kto b~dzie utrzymywat drogi w czasie zimy. Wg statutu to 
zadanie nalezy do ZGKiM. 

W6jt - w tym roku nie b~dzie tak jak w ubiegtym. 

L. Kossak - czy w budzecie Sq zaplanowane srodki na zakup dla ZGKiM sprz~tu do odsniezania , czy 
tez zostanie to zlecone innej firmie? 

W6jt - w marcu komisja budzetu zastanawiata si~ nad zakupem sprz~tu do odsniezania. Ustalono 

zostawie dotacj~ dla ZGKiM, by kierownik zadecydowat co jest potrzebne. 

Moze to zadanie uwazae za priorytet i zakupie sprz~t. 


M. Kowalski uwaza, ze nie trzeba duzych srodk6w by naprawie dziur~ w drodze naprzeciwko 
pawilon6w spozywczych. Ktos moze tam uszkodzie samoch6d. 

W6jt - na komisjach b~dzie wnioskowat 0 zrobienie dokumentacji na catq drog~. Bez projektu nie 

uzyskamy zadnych srodk6w. Byta taka mozliwose uzyskania srodk6w z Lokalnej Grupy Dziatania ale 

nie byto dokumentacj i. 

Dziura. 0 kt6rej m6wit p. Kowalski juz powinna bye zlikwidowana. 


L. Kossak - ponawia propozycj~, by ustalie priorytet remontu dr6g gminnych. 

W6jt spytat jakie kryteria brae pod uwag~. Dla radnych droga w ich miejscowosci b~dzie 
najwazniejsza. 

L. Kossak - nalezy wypracowae kompromis i wsp61nie ustalie najwazniejsze remonty dr6g. 
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M. Kowalski - w Mariance na zakr~cie drogi asfaltowej na rogu rosnq drzewa. Czy jest szansa, by 
Nadlesnictwo przekazato gminie ten odcinek drogi. 

Powr6cono do tematu opieki zdrowotnej w gminie. 

W spotkaniu uczestniczyta lek. p. Krystyna Ichnowska .. 

M. Tracz spy tat czy prawdq jest, ze osrodek zdrowia w Brodach b~dzie zamkni~ty? 

T. Zychliriski - godziny funkcjonowania osrodka Sq zmniejszone. 

K. Ichnowska - Brody Sq filiq NZOZ Lubsko. Centralny punkt jest w Lubsku. Tam Sq zatrudnieni 
specjalisci. Osrodek w Lubsku jest czynny do godz. 18 i mieszkaricy gminy Brody mogq z niego 
korzysta6. 

L. Kossak - czyli mieszkaricy po godz. 15 muszq radzi6 sobie sami i dojezdza6 do Lubska do 
lekarza. 

K. Ichnowska stwierdzHa, ze nie ma skarg od pacjent6w. Obstuga jest bardzo dobra, pacjenci Sq 
przyjmowani na biezqco. W Brodach przyjmuje 3 lekarzy, w Lubsku 7. 

Sotlys p. Regina Nowak nie byta zadowolona z wizyty pana doktora w osrodku. Chciata 
profilaktycznie zrobi6 sobie wyniki , ale nie dostata skierowania. Dowiedziata si~, ze "koncert zyczeri 
si~ skor'lczyt" .. 

K. Ichnowska odpowiedziata, ze, w Brodach przyjmuje 3 lekarzy, i mozna sobie wybra6 lekarza. 

Nie jest w stanie wszystkich zadowoli6. 


B. Matyasik spytata na jakiej podstawie lekarze stawiajq diagnoz~, skoro nie zlecajq wykonania 

badar'l . 


K. Ichnowska - za wykonane badania ptacq wysokie kwoty. 

Jeteli mieszkaricy Sq niezadowoleni, to moze zrezygnowa6 z prowadzenia osrodka. 


B. Szafranski - Stowarzyszenie, pozyskato srodki na badania mieszkaric6w . Czy jest potrzeba 

i mozliwosc zorganizowania w osrodku zdrowia badari chor6b wiencowych dla mieszkanc6w. 

Oni optacili by lekarzy. 


K. Ichnowska - tacy specjalisci muszq mie6 odpowiedni sprz~t, kt6ry nie zawsze mozna przewozi6. 

Nie wie, czy znajda si~ ch~tni lekarze. 

Do pomystu podchodzi bardzo ostrotnie. Z reguty te dziatania prowadzq do zach~cania pacjent6w do 

zakupu lek6w. Badania mogq zrobic wi~cej ztego nit dobrego. 


W6jt - mieszkancy zgtaszajq swoje uwagi do Urz~du . Czy jest mozliwosc, by raz w tygodniu osrodek 
byt czynny dtuzej? 

K. Ichnowska odpowiedziata, ze nie ma takiej mozliwosci. 

Ad 11. Planowanie przestrzenne w Gminie - informacja. 

Informacj~ radni otrzymali na pismie w materiatach sesyjnych. 
Do powyzszej informacji nie by to uwag ani pytan. 

Ad. 12. Aktualna sytuac ja w lesie komunalnym oraz parku 
Ad. 13. Analiza dziatalnosci ZGKiM - przeksztatcenie. 

W tym czasie nie byto jeszcze kierownika ZGKiM przystqpiono do analizy nast~pnego punktu 
programu. 

Ad. 14. Podjecie uchwat w sprawie: 

cl zmiany uchwaly budzetowej Gminy Brody na 2014r. 

Pani Skarbnik - radni projekt uchwaty otrzymali wczesniej . 

Do otrzymanych projekt6w pani Skarbnik podata zmiany w podstawie prawnej oraz w zat nr 1 
zwi~kszy si~ 0 dotacj~ do projektu " Radosna szkota" 

W budzecie byty srodki na maty plac zabaw, dostalismy dotacj~ na duty plac. 
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Radni muszq podjqc decyzj~ czy dajemy na duiy, czy na maly plac zabaw .. 

Na dUiy plac b~dzie nam brakowalo 51 tys .zt Moina je wziqc z odsetek od papierow wartosciowych. 

Ogolnie koszt calej inwestycji wyniesie 231 .600 zt 


- w wydatkach zmiany nastqpiq w budiecie solectw 

PrzewodniczC\cy Rady - majq moiliwosc pozyskania srodk6w z PGE. 

Na sesj~ zaprosH p. Hann~ Mr6wczyr'lskq - Dyrektor Projektu PGE Gubin, kt6ra przedstawi 

propozycj~ dofinansowania., 


L. Kossak- wczesniej m6wiono 0 zabezpieczeniu srodk6w na maly plac, zloiono projekt na dUiy z 
myslq 0 znalezieniu sponsorow. 

H. Mr6wczynska - jest moiliwosc dofinansowania, jednak wymaga to zgody W6jta i radnych. 

W6jt nic 0 tej propozycji nie wiedzial, sqdzi, ie b~dzie to darowizna nie obwarowana iadnymi 
warunkami. 

H. Mr6wczynska - b~dq chcieli miec tablic~ informujqcq, ie oni to przedsi~wzi~cie sponsorowali . 

W6jt - jeieli nie b~dzie przeciwskazar'l, to si~ zgadza. 

H. Mr6wczynska - w tym roku przekaiq 30 tys. zt a w I kwartale 2015r. pozostale 20 tys. zl . 
B~dzie to dotacja celowa 

Pani Skarbnik - na przyj~cie darowizny musi byc uchwala Rady. Jeieli b~dzie darowizna to przeloiq 
srodki. 

o godz. 1100 sal~ obrad opuscil radny T. Kowalczuk. 

PREZENTACJA 

Pan Grzegorz Wisniewski prezes "Energetyki odnawialnej" przedstawH informacj~ dot. programu 

PROSUMENT Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska dot. zakupu mikroinstalacji. 

Jest to wspieranie rozproszonych, odnawialnych zr6del energii. 


Wajt przypomnial, ie taka instalacja jest zamontowana na Szkole w Brodach . 

Jest moiliwosc skorzystania z dotacji r6wniei przez osoby prywatne. 


Pan G. Wisniewski zaprezentowal moiliwosci i warunki instalacji takich urzqdzer'l . 

Jest moiliwosc skorzystania z dotacji rowniei przez osoby fizyczne oraz wsp61noty mieszkaniowe, 

sp61dzielnie. 

Celem jest produkcja energii elektrycz.nej na potrzeby domowe, pompy ciepla, kolektory, zbiorniki na 

biomas~. Koszt instalacji ok. 23 tys. zt 

Jest moiliwosc skorzystania ze srodk6w. 

Gminy mogq skladac wnioski r6wniei do WFOS w imieniu mieszkar'lcow. 

Aby gmina mogla si~ ubiegac 0 srodki- cale zadanie musi przekraczac kwot~ 1 min. zt 

Wyprodukowanq energi~ moina sprzedawac. 


PrzewodniczC\cy Rady spy tal jakie dokumenty powinna przedstawic gmina? 

Pan Prezes stwierdzH, ie wystarczy deklaracja, ze kwota przekroczy 1 min. zt, oraz deklaracje, ie 

b~dq placic. 


T. Kowalczuk spy tal kto b~dzie szacowal jaka duia instalacja rna byc zamontowana i jakie musi 
spelniac warunki, czy moina skorzystac z wiedzy fachowej. 

Pan Wisniewski - w6wczas nalezy wypelnic ankiet~, dotqczyc ostatnie rachunki za energi~ , gaz. 
Na tej podstawie mogq okreslic jaka rna byc moc zrodla i ciepla. 

P. Ksiuk spy tal czy gminy mogq si~ lqczyc by uzyskac odpowiednie parametry. 


Pan Wisniewski odpowiedziat, ie formalnie jest to moiliwe. 


Wajt spytal czy Sq w stanie wykonac projekt. 


Pan Wisniewski - gdyby mieli wypetnione wnioski ( ankiety) to tak. 


Wajt prosi 0 dostarczenie ankiet. 
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Powr6cono do pkt. 12. Aktualna sytuacja w lesie komunalnym oraz parku 

M. Kowalski - w lesie trwajq prace. Pod adresem kierownika ZGKiM oraz lesniczego powiatowego 

ma wiele do zyczenia .. W godzinach popoludniowych z. lasu wywoi.q biomas~ bez dokument6w. 

Lesniczy powiatowy ogranicza swojq prac~ tylko do przybicia numerk6w. 

Pracownicy ZUL tnq to co uwai.ajq, nie ma nad nimi nadzoru. 

Bezsensem jest sadzenie swierk6w na piachu 


Odnosnie pkt 13. Analiza dziafalnosci ZGKiM - przeksztafcenie. 

W6jt uwai.a, i.e jezeli to ma bye pod kqtem przeksztalcenia zakladu to najlepiej dae na komisje. 
W czerwcu na sesj~ Urzqd Gminy przedstawi propozycje 

Powr6cono do pkt 14. Podjecie uchwaf w sprawie: 

al rozpatrzenia skargi na kierownika Zakfadu 

Przewodniczitcy Komisji Rewizyjnej - komisja rozpatrywala spraw~. Chodzi 0 zatajenie lewego 
przylqcza wody. Pani JagieWo informowala, ze ktos pobiera wod~ . Kierownik zareagowal dopiero po 
ponownej rozmowie. Komisja uznala, i.e zatail spraw~ . Na tq okolicznose kierownik nie mial protokolu . 

Przewodniczitcy Rady odczytal trese uchwa~. 

Za podj~ciem uchwa~ glosowalo 7 radnych, 4 wstrzymalo si~ od glosu 

bl rozpatrzenia skargi na W6jta Gminy Brody 

Przewodniczitcy Komisji Rewizyjnej stwierdzil, i.e komisja rozpatrywala skarg~ p. Sowy na Wojta. 

Odbyla si~ sprawa sqdowa. Komisja Rewizyjna wypracowala wniosek w tej sprawie. 

Przewodniczqcy odczytal trese wniosku. 


W6jt - kierownik kierujqc spraw~ do Sqdu nie jest obligowany do informowania W6jta 0 tym. 

Kierownik jest niezalezny w swoich dzialaniach i nie moi.e bye sterowany przez Wojta. 

Zgadza si~ z tym, i.e sprawa powinna bye zalatwiona polubownie. 

W6jt nie mogl znalei,e wyjscia, by ich pogodzie, narazalby na straty ZGKiM lub p. Sow~. 


Spraw~ lepiej bylo dae do Sqdu do rozstrzygni~cia . 


To, ze byla tam pieczqtka Urz~du wynika z ustawy. 


Pani Roksana Sowa stwierdzila, i.e nie mogli si~ dogadae z panem R~kasem . Wyslali pismo do 

Wojta w tej sprawie, wi~c W6jt 0 tym wiedzial. 


Przewodniczitcy Rady odczytal trese uchwaly. 

Za podj~ciem uchwaly glosowalo 5 radnych, 1 byl przeciwko, 5 wstrzymalo si~ od glosu. 

cl zmiany uchwafy budzetowej Gminy Brody na 2014r. 

Pani Skarbnik zaproponowala przyjqe uchwal~ bez zmian, natomiast spraw~ darowizny ujqe na sesji 
w czerwcu. 

W6jt podtrzymal swojq deklaracj~ w tej sprawie. 

Przewodniczitcy Rady odczytal trese uchwaly. 

Za podj~ciem uchwa~ glosowano jednoglosnie. ( 11 os6b). 


dl zaciitgni~cia pozyczki na wyprzedzajitce finansowanie w ramach Programu Obszar6w 
Wiejskich na lata 2007- 2013. 

Przewodniczitcy Rady p. Marek Tracz odczytal trese uchwaly w sprawie zaciqgni~cia poi.yczki na 
wyprzedzajqce finansowanie w Ramach Programu Obszar6w Wiejskich na lata 2007-2013 na zadanie 
inwestycyjne pn . II Budowa sieci wodociqgowej magistralnej i rozdzielczej wraz z przylqczami oraz 
stacji uzdatniania wody w m. Janiszowice, Zasieki i Broi.ek- gmina Brody (siee wodociqgowa Zasieki
Brozek) w kwocie 762 920,00 zt 
Za podj~ciem uchwaly glosowalo 11 radnych (stan radnych w momencie glosowania 11). 
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el zacietgni~cia pozyczki na wyprzedzajetce finansowanie dzialan finansowanych ze srodk6w 
pochodzetcych z budzetu Unii Europejskiej na zadanie inwestycyjne pn "Budowa sieci 
wodocietgowej magistralnej i rozdzielczej wraz z przy1etczami oraz stacji uzdatniania wody 
w m. Janiszowice, Zasieki i Brozek Gmina Brody 

Przewodniczetcy Rady p. Marek Tracz odczytat tresc uchwaty w sprawie zaciqgniEilcia pozyczki na 
wyprzedzajqce finansowanie dziatar'l finansowanych ze srodk6w pochodzqcych z budzetu Unii 
Europejskiej na zadanie inwestycyjne pn. " Budowa sieci wodociqgowej magistralnej i rozdzielczej 
wraz z przytqczami oraz stacji uZdatniania wody w m. Janiszowice, Zasieki i Brozek- gmina Brody 
(siec wodociqgowa Zasieki- Brozek) w kwocie 290 000,00 zt 
Za podjEilciem uchwaty gtosowato 11 radnych (stan radnych w momencie gtosowania 11). 

fl zacietgni~cia kredytu dlugoterminowego 

Przewodniczetcy Rady p. Marek Tracz odczytat tresc uchwaty w sprawie zaciqgniEilcia kredytu 
dtugoterminowego na zadanie inwestycyjne pn. " Budowa sieci wodociqgowej magistralnej 
i rozdzielczej wraz z przytqczami oraz stacji uzdatniania wody w m. Janiszowice, Zasieki 
Brozek - gmina Brody (siec wodociqgowa Zasieki- Brozek) w kwocie 467 000,00 zt 
Za podjEilciem uchwaty gtosowato 11 radnych (stan radnych w momencie gtosowania 11). 

Ad. 15. Interpelacje i zapytania radnych. 

a godz. 1320 salEil obrad opuscita radna Jadwiga Falkiewicz. 

Z. Bejnarowicz odczytat i przedstawit na pismie : 
- wniosek w sprawie wykoszenia poboczy dr6g gminnych oraz wojew6dzkich 
- interpelacjEil w sprawie informacji dot. wycinki drzew na posesji p. Pawta Mrowir'lskiego w J. Wysokich 

Z. Bejnarowicz zgtosH problem z oswietleniem ulicznym w Zasiekach ( od ronda do przejazdu) 
Tam cZEilsto brakuje prqdu. 

l. Kossak proponuje, by w komitecie budowy wodociqgu w Zasiekach opr6cz przedstawicieli UrzEildu 
byt r6wniez kierownik ZGKiM, by p6i:niej m6gt to przyjqc. 

M. Tracz - w biuletynie W6jt stwierdzit , ze studium byto za jego kadencji a tak nie byte. 
Woda w Mariance w dalszym ciqgu jest taka jaka byta , czy robione byty badania wody? 

M. Kowalski stwierdzH, ze woda jest lepsza, za mate jest jej cisnienie. 

W6jt wyjasnH, ze byta firma wykonawcy, mieli pobrac pr6bki wody. PodjEilto dziatania, by polepszyc 
jakosc wody. 

Przewodniczetcy Rady 
- poruszyt sprawEil kradziezy wody w J. Wysokich. a tym wiedziat kierownik ZGKiM i powinien 

powiadomic PolicjEil . 
- kierownik ZGKiM otrzymuje wynagrodzenie za prowadzenie samochodu stutbowego ( powinien to 

robic w ramach pracy) , a mieszkar'lcy ptacq wytszq stawkEil za wodEil., 

Ad. 16. Wolne wnioski. 

B. Szafranski 

- od wczoraj rozpoczEilto koszenie na drogach powiatowych 
- w czerwcu bEildzie utwardzona droga Zasieki - Janiszowice, 
- w sierpniu - utwardzenie poboczy przy drodze Brody - Datyr'l, natomiast po roku bEildq nanoszone 

znaki poziome, 
- rna potwierdzonq wiadomosc, te bEildzie wykonana zatoczka w Kole 

R. Sowa - spytata czy nie motna ustawic TOY TOY na cmentarzu w Brodach 

l. Kossak uwata, te na to potrzebne Sq srodki finansowe. 

R. Sowa powr6cita do tematu skargi na ZGKiM. 

M. Kowalski ponownie wyjasnit nieprawidtowosci jakie popetnit ZGKiM w tej sprawie. 
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Pl"lewodnicz",cy Rady spytat czy jest motliwosc ogrodzenia cmentarza w Zasiekach, poniewat 
mieszkancy skartq si~, te na teren cmentarza wchodzq sarny i zjadajq z grob6w kwiaty. 

M. Kowalski sqdzi, te siatka powinna bye. 

W6jt zaprosit wszystkich na koncert PROMMITZ TOUR, kt6ry odb~dzie si~ 1.06.2014r. w patacu w 

Brodach . 

Poinformowat, te od 10.06.2014r. rozpocznq si~ prace remontowe w Urz~dzie Gminy. 


Ad. 17. Zamkniecie obrad Sesji. 

o godz. 1340 Przewodniczqcy Rady p. Marek Tracz zamknqt obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Brody. 

Protokolowala 
Miroslawa Dudziak 

Prze~czctcy Rady 
'!Y~1 

Marek Tracz 


